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Verslag bestuursvergadering Wijkraad Molenhoek 9 april 2024  

 

 

Aanwezig: Desiree Dolle, Els van Genugten, Kees Henkelman, Koen 
Luijsterburg, Jan Loefs, Hendrik-Jan Melissen, Ben van den Reek, 
Maria van der Sommen  
Koen van Empel (wijkmanager Gemeente Den Bosch)                      

Afwezig: - 
 
 
 

1. Opening en vaststelling van de agenda 
 
Na opening van de vergadering door de voorzitter zijn de hiernavolgende punten 
volgens de agenda besproken. 
 
 

2. Mededelingen vooraf 
 

Er waren geen mededeling vooraf 
 
 

3. Ingekomen en uitgaande post 
 

De binnengekomen post betrof berichten met inbreng van diverse bestuursleden. 
Deze zijn besproken en opgenomen in dit verslag onder punt 5 en 6 hierna. 
 
 

4. Goedkeuring verslag van de voorgaande vergadering 
 

Het verslag van de vergadering op 12 maart is besproken en vastgesteld na 
toevoeging van enkele opmerkingen. Deze zijn inmiddels verwerkt en het verslag 
is geplaatst op de website. 

 
 

5. Bespreking stand van zaken van punten op de actielijst 
 
De actielijst is In de vergadering langsgelopen en daarbij is het volgende 
opgetekend: 
 
Kwekketsteate komt niet in aanmerking als eventuele ruimte voor de wijkraad 
vanwege de daarop rustende woonbestemming. 
 
Tijdens het bezoek van Roy Geerts aan BijBomans, kwam het volgende naar 
voren. Zijn impressie dat onze doelgroep vooral ouderen betrof, dit werd door ons 
weerlegd en daar is enthousiast op gereageerd. Zijn waarschuwing dat de 
subsidie maar tot 2026 staat, waarop door ons is benadrukt dat BijBomans een 
belangrijk onderdeel vormt van de wijkraad en zorgt voor samenhang.  
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Met betrekking tot de zorgen over de financiële consequentie van een mogelijk 
ophanden zijnde huurverhoging is contact geweest met Marianne van de Sloot 
(Welzijn). Zij gaf aan, dat gaan we dan compenseren met hogere subsidie. 
 
De op 12 april bij BijBomans geplande vergadering van het College B&W hoofden 
van dienst, is goed voorbereid.  De ontvangst, presentaties en de fotograaf zijn al 
geregeld. 
 
Naar aanleiding van de post nagekomen declaraties van voorgaande jaren, heeft 
het gesprek met de betrokken vrijwilliger plaatsgevonden. Het bedrag bleek 
uiteindelijk uit te komen op €1.062, vanwege ook nog onvoorziene kosten voor 
films en andere zaken. Het gesprek is vastgelegd in een brief en de vergoeding is 
goedgekeurd en uitbetaald.  

 
Uit het gesprek tussen Els en de nieuwe schooldirecteur Marieke Wisman, kwam 
o.a. het volgende naar voren: 
- een idee voor het formeren van een jeugd-wijkraad 
- binnen de 8 weeks thema’s die de school nu hanteert is mogelijk een 

combinatie te maken met mensen in de wijk (bijvoorbeeld muziekles)  
- het aantal leerlingen op de school zal naar verwachting toenemen, o.a. door de 

nieuwe woningen op Coudewater 
- de school heeft geen grote ruimte die wij kunnen gebruiken als alternatief voor 

het zaaltje in de kerk. 
 
De verwijdering van de skatebaan in het spoorpark is in de vorige vergadering en 
deze vergadering besproken. Ouderdom en veiligheid was de hoofdreden. Het wel 
of niet vervangen wordt opgenomen in een park-revitaliseringsplan in 2025. Direct 
omwonenden worden daarin betrokken. Aan Hanno de Hoog willen wij vragen wat 
het plan van aanpak van de Gemeente is en dan bekijken of wij vanuit de wijkraad 
daarin een rol zien. 
 
Alle punten op de actielijst van de vorige vergadering zijn afgewerkt, op de 
volgende nog openstaande zaken na: 
 
- Actualiseren inventarislijst BijBomans 
- Onderzoeken meerwaarde continuering VVN-lidmaatschap 
- Perspectief skatebaan spoorpark 
 
 

6. Ronde langs werkgroep velden 
 
Bestuur algemeen 
In de vergadering is in overleg de werkwijze voor het verspreiden van de agenda, 
verslagen en andere informatie en het archiveren als volgt opgefrist: 
De agenda voor de bestuursvergadering en het verslag van de vorige vergadering 
wordt ca.1 week tevoren door het secretariaat aan allen gestuurd. Eventuele input 
s.v.p. tevoren aan het secretariaat sturen. 
Werkgroepen die informatie zoals verslagen met anderen willen delen, sturen 
deze rechtstreeks en niet via het secretariaat. De werkgroepen dragen zorg voor 
hun eigen archief. Daarnaast zal het secretariaat ontvangen verslagen ook 
centraal archiveren. 
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Verslagen van bestuursvergaderingen worden in vastgestelde versie centraal 
gearchiveerd en naar Maria gestuurd voor plaatsing op de website. 
 
Energie 
De werkgroep heeft het plan opgevat om met een vragenlijst de wensen te 
inventariseren van bewoners m.b.t. energiezaken. Deze worden in mei uitgestuurd 
en in juni komt hier verder bericht over. 
 
Groen 
De evaluatie van de thema-avond van19 maart, met ook de vele ontvangen 
reacties, geeft veel leerpunten voor de volgende keer. Zo kan het iedere keer 
beter. 
Cinthy Meulbok heeft zich aangemeld als nieuw lid. 
Het bij-zaaien op de bloemenvelden vindt binnenkort plaats. 
Met Dion van Zoggel, bomenexpert van de Gemeent, wordt binnenkort weer een 
ronde gemaakt in de wijk. 
Verbetering van het aanzicht van het paardenweitje “Vorstenbosch” is gewenst. 
De werkgroep gaat uitzoeken wie daarvoor de te benaderen partij is. 
 
BijBomans 
 
Er is een verzoek binnengekomen van de kookclub voor een bijdrage in de 
aanschaf van kookschorten en badges ten bedrage van €300.. Het Bestuur stemt 
in de vergadering in met toekenning hiervan. 
Lopende zaken zoals de nieuwe huurovereenkomst, oplossing van punten in het 
gebouw, extra kosten voor wifi / OZB / schoonmaak zijn in beeld.  
De jaarlijkse donatie van Stoffelsmakelaardij is ontvangen. 
Afval wordt bij BijBomans nog niet gescheiden. Dit is een aandachtspunt.  
Ingrid Nijskens gaat stoppen als lid van de Beheercommissie. Zij is kartrekker van 
het 1e-uur binnen de wijkraad, aan het afscheid zal ruim aandacht gegeven 
worden. 
 

  Samen in de wijk 
De werkgroep is goed op dreef. Actueel zijn de eieren met Pasen, handwerken, 
oranje bitter + samen TV kijken met Koningsdag. 
Er zijn 2 nieuwe leden bij, Jose de Valk en Miriam Spijker. 

 
Communicatie 
Er is een flinke klus geklaard voor het versnellen van de agenda op website. 
Daarbij zijn de jaren 2016-2022 op foto gearchiveerd en verwijderd van de site. 
Het voortdurend bijhouden van de website en de nieuwsbrief vragen veel tijd en 
aandacht. Versterking met nieuwe leden blijft gewenst. 
 
 

7. Rondvraag en sluiting 
 
Bij de rondvraag kwam naar voren dat op 11 juni een aantal bestuursleden niet 
aanwezig zullen zijn. Deze vergadering komt daardoor te vervallen. 
 
Ter afsluiting werd vervolgens overgegaan naar het afscheid als bestuurslid van 
Hendrik-Jan Melissen, die hierbij zijn laatste bestuursvergadering bijwoonde. 
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Ben richtte een woord met cadeau namens het bestuur tot Hendrik-Jan. Er werd 
gememoreerd dat Hendrik-Jan zich veel jaren ingespannen heeft voor Groen en 
Infra en speciale projecten in de Wijk. Daarbij altijd rustig observerend en helder 
reagerend vanuit prioriteit voor het gezamenlijke belang. Hendrik-Jan dank 
daarvoor. 
 
 

------------------------- 
 
 

 
 
 
 
Volgende bestuursvergaderingen 

 
  9 april 2024 
14 mei 2024 
  9 juli 2024 
13 augustus 2024 
10 september 2024 
  8 oktober 2024 
12 november 2024 
10 december 2024 
 

 

 

 

 

Actielijst Bestuur  

 

Verslag 
9 april 

Betreft Functionaris 

Ad.5 Actualiseren inventarislijst Ben 

 Wat brengt ons het lidmaatschap VVN ? 
Koen 
Luijsterburg 

 Plan van aanpak gemeente skatebaan spoorpark 

 
 


